



大眾証券有限公司

PUBLIC SECURITIES LIMITED

(A subsidiary of Public Bank Berhad 馬來西亞大眾銀行附屬公司)  
SFC CE NO.: AAZ165 BROKER NO. 經紀代號: 1770, 1778, 1779

查詢 Inquiry : 3929 2800  
交易室 Dealing : 3929 2888  
交收部 Settlement : 3929 2850  
傳真 Facsimile : 2845 5240

## 使用個人資料作直接促銷

感謝閣下選用大眾証券有限公司 (“本公司”) 的服務。

由於《個人資料(私隱)條例》新增有關直接促銷的第 VIA 部，本公司的《客戶協議》亦作出了相應修訂。

本公司將會使用客戶提供的個人資料作直接促銷用途，包括推廣有關本公司的金融業務和宣傳活動。

請注意：除本公司使用外，本公司不會將閣下的任何資料出售或轉移予與本公司無關的第三者或機構。如閣下不希望接收本公司的宣傳推廣，請在以下方格加上「✓」號，並於簽署後郵寄/傳真/電郵(電郵地址：[cs@publicsec.com.hk](mailto:cs@publicsec.com.hk))或親身交至本公司。

本人反對貴公司使用本人的個人資料於直接促銷用途。

客戶簽署：

\_\_\_\_\_  
(請用留存本公司記錄之簽署式樣)

客戶姓名：\_\_\_\_\_

帳戶號碼：\_\_\_\_\_

簽署日期：\_\_\_\_\_

公司專用 For Official Use Only

Received Date/Time:	Signature verified by:	First Approved by:	Handled by:	Checked by:	Final Approved by:

PSL-CS-091-Mar 2018

Room 1101-3, Wing On House, 71 Des Voeux Road Central, Hong Kong 香港中環德輔道中 71 號永安集團大廈 1101-3 室  
[www.publicsec.com.hk](http://www.publicsec.com.hk)

## Use of Personal Data in Direct Marketing

Thank you for choosing the services of Public Securities Limited ("PSL").

In consideration of the new Part VIA of the Personal Data (Privacy) Ordinance in respect of direct marketing, the 《Client Agreement》 has been revised accordingly.

PSL will use the personal data provided by customers for direct marketing purposes, including the promotion of financial business.

Kindly note that PSL would not sell or transfer any of your personal data to parties or entities that have no connection with PSL. If you do not wish to receive such marketing information, please tick the box below and return to PSL by mail, by fax, by email (email address : [cs@publicsec.com.hk](mailto:cs@publicsec.com.hk)) or in person after signing.

I object to the use of my personal data by PSL in direct marketing.

Client Signature :

\_\_\_\_\_  
(Please use the same signature filed with our Company)

Name of Client : \_\_\_\_\_

Account No. : \_\_\_\_\_

Date : \_\_\_\_\_

公司專用 **For Official Use Only**

Received Date/Time:	Signature verified by:	First Approved by:	Handled by:	Checked by:	Final Approved by: